
ΟΜΑΔΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ Θ1

Ηλεκτρονικές Προμήθειες στον τομέα της Υγείας

Δεύτερη Θεματική Συνάντηση της Ομάδας 
Θ1 του e-Business Forum.

Τετάρτη 22 Φεβρυαρίου 2006, 15:00 μμ

Πρακτικά Συνάντησης

Στόχος της συνάντησης ήταν να αποτυπωθούν:

1. Καταγραφή  αναγκαίων  κωδικοποιήσεων,  προτύπων,  πρωτοκόλλων, 
κωδικολογίων και μητρώων ειδών, κλπ.

2. Πρόταση - δημόσια διαβούλευση του προτεινόμενου θεσμικού πλαισίου από 
το ΥΥΚΑ.

Στη συνάντηση συμμετείχαν 38 άτομα:

1. Δημήτρης Κουτσούρης, Καθηγητής ΕΜΠ

2. Σταυρούλα Μαγκλαβέρα, Πουλίαδης ΑΕ

3. Παντελής Αγγελίδης, VIDAVO ΑΕ

4. Αλέξανδρος Μπέρλερ, ΚτΠ ΑΕ

5. Ζωή Κολίτση, Υπουργείο Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης

6. Γιώργος Παππούς, ΕΚΕΒΥΛ ΑΕ

7. Γεώργιος Χατζηκώστας, Α’ ΔΥΠε Κεντρικής Μακεδονίας

8. Αθανάσιος Σανίδας, Α’ ΔΥΠΕ Κεντρικής Μακεδονίας

9. Μαρία Τσιριντάνη, Β’ ΔΥΠε Αττικής

10. Αναστασία Ψιλοπούλου, Β’ ΔΥΠε Κεντρικής Μακεδονίας
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11. Ευαγγελία Γιαννούλη, Β’ ΔΥΠε Κεντρικής Μακεδονίας

12. Γιάννης Γιαννούλης, Γ’ ΔΥΠε Αττικής

13. Ευθυμία Μυσιρλάκη, ΔΥΠε Κρήτης

14. Γιάννης Μαρνελάκης, ΔΥΠε Κρήτης

15. Δημήτρης Κυρίτσης, Ν.Α. Λάρισας

16. Ανδριάνα Πρέντζα, ΕΠΙΣΕΥ-ΕΜΠ.

17. Μανώλης Παλληκαράκης, ΟΠΑ

18. Παναγιώτης Ροβόλας, ΚτΠ ΑΕ

19. Τσάτσαρη Μελίνα, ΚτΠ ΑΕ

20. Βαγγέλης Χατζηιωάννου, ΚτΠ ΑΕ

21. Γιώργος Δημητρακόπουλος, ΕΑΝ ΕΛΛΑΣ

22. Χάρης Ανταράκης, ΕΑΝ ΕΛΛΑΣ

23. Δημήτρης Τριανταφύλλου, Real consulting AE

24. Γιώργος Χριστοφίδης, Real Consulting AE

25. Χρήστος Θεοδόσης, QKT Finance

26. Ματθαίος Μουλάς, Business Exchanges AE

27. Λέανδρος Αναστασιάδης, Business Exchanges AE

28. Δημήτρης Διαμαντής, ICAP-ITMP

29. Κ. Παπαργυροπούλου, Intrasoft International AE

30. Κωστής Καγγελίδης, Γνώμων ΑΕ

31. Θανάσης Πετμεζάς, CosmoOne AE

32. Μιχάλης Πεσμαζόγλου, Control Advanced Tech

33. Χρήστος Ποντίκης, Medisign AEE

34. Αναστάσιος Πανταζής, Γερολυμάτος ΑΕ

35. Ελένη Ανδρέου, Intersys AE

36. Άγγελος Σκλαβούνος, Intersys AE

37. Πέτρος Μαρινόπουλος, Unisystems AE

38. Γιάννης Χαμλίδης, Unisystems AE

Έγιναν τρεις εισηγήσεις και εκτενής διαλογική συζήτηση.

1  ος   Ομιλητής  :  Γιώργος Δημητρακόπουλος, Γενικός Διευθυντής ΕΑΝ
Τίτλος:  

Η Εφαρμογή του Συστήματος GS1 στον τομέα της Υγείας .
Περίληψη:
Η εισήγηση επικεντρώθηκε στα παρακάτω σημεία:

• Τι περιλαμβάνει ο χώρος προμηθειών υγείας (Φάρμακα, παραφαρμακευτικά, 
Ιατρο τεχνολογικό εξοπλισμό, Καταναλωτικά προϊόντα) 

• Η χρήση του Συστήματος GS1 για την υγεία στην Ελλάδα:
• Κωδικοποίηση φάρμακων 
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• Κωδικοποίηση Συνταγολογίων ΟΠΑΔ, ΙΚΑ 
• Κωδικοποίηση παραφαρμακευτικών προϊόντων 
• Κωδικοποίηση καταναλωτικών προϊόντων

• Η χρήση του Συστήματος GS1 για την υγεία στο Εξωτερικό:
• Κωδικοποίηση φάρμακων 
• Κωδικοποίηση παραφαρμακευτικών προϊόντων 
• Κωδικοποίηση καταναλωτικών προϊόντων 
• Κωδικοποίηση Ιατρο τεχνολογικού εξοπλισμό 
• Η  Γερμανική  ένωση  Αγοραστών  νοσοκομείων  Einkaufskooperation 

kommunaler Krankenhδuser (EKK eG) έχει αποφασίσει (02/2006) να 
χρησιμοποιήσει  το  Global  Location  Number  (GLN)  προκειμένου  να 
βελτιστοποιηθεί το σύστημα ε-προμήθειάς του, σε περισσότερα από 40 
νοσοκομεία για να συντονίσουν τις προμήθειες τους.(  Μοναδική, και  
παγκόσμια  αναγνώριση:  Νοσοκομείου,  ιδιαίτερο  σημείο  παράδοσης 
μέσα σε ένα νοσοκομείο, όπως ένας θάλαμος, μια κλινική ή ένα κέντρο 
δαπανών.)

• Προτεινόμενα Βήματα περαιτέρω χρήσης του συστήματος στην Ελλάδα:
• Κωδικοποίηση Ιατρο τεχνολογικού εξοπλισμού με το σύστημα GS1 
• Δημιουργία Μητρώου προμηθευτών (Κωδικοποίηση με GLN, GTIN) 
• Κωδικοποίηση Νοσοκομείων και Φαρμακείων, (Κωδικοποίηση με 

GLN). 

Με το πέρας της πρώτης εισήγησης έγιναν οι εξής ερωτήσεις και τοποθετήσεις:
• Η  κα.  Κολίτση  ρώτησε  λεπτομέρειες  σχετικά  με  το  σύστημα  ΕΑΝ  και 

ενημερώθηκε ότι στην ιστοσελίδα του Φορέα υπάρχουν όλες οι λεπτομέρειες 
που διευκρινίζουν την ερώτηση της.

• Ο  κ.  Ματθαίος  Μουλάς  ρώτησε  αν  υπάρχει  κάποιο  κόστος  για  τους 
προμηθευτές που θα θελήσουν να συμμορφωθούν με το πρότυπο αυτό

• Ο κ. Καγγελίδης ανέφερε ότι ένα είδος προς προμήθεια μπορεί να ανήκει σε 
πάνω  από  μια  κατηγορία  ειδών  και  ότι  είναι  ευθύνη  του  προμηθευτή  η 
κατάταξη των προϊόντων του.

2  ος   Ομιλητής  :  Γιάννης  Μαρνελάκης,  Προϊστάμενος  Διεύθυνσης  Οικονομικής 
Οργάνωσης ΔΥΠΕ ΚΡΗΤΗΣ,

Τίτλος:
«Κωδικοποίηση Αναλωσίμου Υλικού Σε Τετάρτου Βαθμού Ανάλυσης Σε Συνδυασμό 

Με Την Κωδικοποίηση Του Υπουργείου Ανάπτυξης Και Κατάρτισης ΕΠΠ»

Περίληψη:
Η  εισήγηση  επικεντρώθηκε  στη  κωδικοποίηση  αναλωσίμου  υλικού  σε  τέταρτου 
βαθμού ανάλυση σε συνδυασμό με την κωδικοποίηση του Υπουργείου Ανάπτυξης και  
κατάρτισης ΕΠΠ και σύνδεση με τους κωδικούς Γενικής Λογιστικής σύμφωνα με το  
ΠΔ 146/03 και σύνδεση με τους ΚΑΕ Δημόσιου λογιστικού.

Με το πέρας της δεύτερης εισήγησης η οποία αφορούσε την de facto κωδικοποίηση 
ειδών που έχει  δημιουργηθεί  και  προτείνεται  από τη ΔΥΠΕ Κρήτης έγιναν οι εξής 
ερωτήσεις και τοποθετήσεις:

• Αναγνωρίστηκε από όλους το εύρος της προσπάθειας που έχει γίνει και ειδικά 
η  λειτουργική  διασύνδεση  των  κωδικών  ειδών  με  τις  απαιτήσεις  του  ΠΔ 
146/2003

• Η κα Γιαννούλη ρώτησε πως έχουν αντιμετωπιστεί τα είδη που είναι εκτός 
ΕΠΠ.
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• Ο  κ  Καγγελίδης  αναφέρθηκε  στην  ανάγκη  να  υπάρχει  διασύνδεση  με  τις 
απαιτήσεις της Ε.Ε. και το σύστημα CPV.

• H κα Κολίτση ρώτησε αν υπάρχει κάποια διασύνδεση με τους κωδικούς των 
κατασκευαστών

• Ο κ  Γιαννούλης  ρώτησε  πως  σε  τεταρτοβάθμιο  βαθμό  παρακολουθείται  η 
διασύνδεση με τους κωδικούς των προμηθευτών

• Ο κ Χατζηιωάννου συμπλήρωσε ότι αυτό είναι απαραίτητο για την λογιστική 
παρακολούθηση της αποθήκης και ότι  συνήθως διαφέρει  ο κωδικός είδους 
από αυτό του προμηθευτή δημιουργώντας διάφορα προβλήματα 

• Ο κ Πετμεζάς συμπλήρωσε ότι τα ίδια προβλήματα δημιουργούνται από τη 
διαφορά κωδικών προμηθευτών και κωδικών κατασκευαστών

3  ος   Ομιλητής  :  Γιώργος Παππούς, Διευθύνων Σύμβουλος ΕΚΕΒΥΛ ΑΕ,

Τίτλος:
«Οι κωδικοποιήσεις ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού. Η κατάσταση στην ΕΕ και στην 

Ελλάδα σήμερα»
Περίληψη:
Η εισήγηση επικεντρώθηκε στα παρακάτω σημεία:

• Κωδικοποιήσεις ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού 

• Κωδικοποίηση GMDN
• Βέλτιστες πρακτικές από το εξωτερικό
• Προτάσεις για το Ελληνικό Θεσμικό Πλαίσιο

• To ΕΚΕΒΥΛ  επεξεργάζεται  στο  πλαίσιο  του  Γ  ΚΠΣ  και  δημιουργεί  ένα  
κωδικολόγιο ειδών ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού στην Ελλάδα το οποίο μαζί  
με τη κωδικοποίηση των φαρμάκων του ΕΟΦ καλύπτει το μεγαλύτερο μέρος 
των προμηθειών Υγείας στην Ελλάδα.

Με το πέρας της τρίτης εισήγησης έγιναν οι εξής ερωτήσεις και τοποθετήσεις:
• Έγινε αναφορά από τον κ Παππού στο σύστημα της  Euramed

• Ο κ. Παππούς αναφέρθηκε στον επικείμενο ρόλο του ΕΚΕΒΥΛ με βάση το 
επικείμενο  νομοσχέδιο  του  ΥΥΚΑ  που  θα  αφορά  στη  τήρηση  μητρώου 
προμηθευτών.

• Οι  συντονιστές  αναφέρθηκαν  στο  σχέδιο  νόμου  αυτό  τονίζοντας  ότι  θα 
αναρτήσουν  στην  ιστοσελίδα  της  ομάδας  Θ1 τις  όποιες  τοποθετήσεις  των 
μελών επί του νομοσχεδίου.

• Ο  κ.  Πανταζής  αναφέρθηκε  στο  επικείμενο  σύστημα  ηλεκτρονικών 
προμηθειών της Γενικής Γραμματείας Εμπορίου

• Ο  κ.  Πετμεζάς  αναφέρθηκε  ότι  στο  σύστημα  αυτό  (ΕΣΔΗΠ)  δεν  θα 
συμπερηληφθεί η Υγεία (με βάση το νέο σχέδιο νόμου)

• Η κ.  Κολίτση ανέφερε  ότι  το  σχέδιο  νόμου είναι  σε  διαβούλευση μέχρι  τις 
26/3/2006 και ότι κατά την άποψη της πολύ σημαντικό είναι και το άλλο σχέδιο 
νόμου που αφορά τη ποιότητα στην υγεία εκχωρώντας σημαντικούς ρόλους σε 
ΕΟΦ και  ΕΚΕΒΥΛ.  Αναφέρθιηκε  επίσης  στο μνημόνιο  συνεργασίας  μεταξύ 
ΕΛΟΤ-ΚΕΣΥ  το  οποίο  υπογράφτηκε  στις  16/1/2006  και  ότι  αναμένεται  η 
συγκρότηση της Εθνικής Επιτροπής Υγείας μέχρι της 15/3/2006

• Ο κ. Μπέρλερ αναρωτήθηκε αν είναι εφιτκή η αξιοποίηση του κωδικολογίου 
του  ΕΚΕΒΥΛ στο  πλαίσιο  των  έργων  ΟΠΣΥ των  ΔΥΠε  που  υλοποιούνται 
(κωδικοποίηση προμηθευτών, ειδών, κλπ)

• Οι κκ. Γιαννούλης και Μαρνελάκης αναμένουν τις προδιαγραφές του ΕΚΕΒΥΛ 
για να κρίνουν αν αυτό είναι εφικτό.
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• Ο κ. Καγγελίδης επέμενε στο πάντρεμα των ταξινομήσεων κατά  GMDN και 
CPV.

• Ο κ. Γιαννούλης σημείωσε ότι οι κωδικοί του ΕΠΠ δεν καλύπτουν πλέον τις 
ανάγκες των δημόσιων νοσοκομείων.

• Ο  κ  Παππούς  σημείωσε  ότι  η  κωδικοποίηση  της  ΔΥΠε  Κρήτης  καλύπτει 
απολογιστικά τις ανάγκες των προμηθειών μιας και ανοίγονται σειριακά νέοι 
κωδικοί σε κάθε κατηγορία

• Ο κ. Καγγελίδης σημείωσε ότι η επιλογή της κωδικοποίησης είναι μέρος του 
προβλήματος και θα πρέπει να αναζητηθεί μια συνολική προσέγγιση που να 
δουλεύει.  Μέχρι τώρα όλα τα νομοσχέδια ορίζουν κάποιο πλαίσιο πάντα με 
θετικά  και  αρνητικά  στοιχεία  αλλά  ποτέ  δεν  έχουν  προτείνει  μια  συνολική 
προσέγγιση.  Τοποθετήθηκε  υπέρ  δραστικών  λύσεων  συνεργασίας  μεταξύ 
Δημοσίου και Ιδιωτών ώστε από κοινού να αντιμετωπιστούν τα προβλήματα 
(λύση σύμπραξης δημοσίου ιδιωτικού τομέα – ΣΔΙΤ)

• Ο κ.  Πανταζής σημείωσε ότι το θέμα δεν είναι να επιλεγεί  η κωδικοποίηση 
αλλά να υπάρχει το πλαίσιο συντήρησης και ενημέρωσης της κωδικοποίησης.

• Ο κ. Σανίδας σημείωσε ότι θα πρέπει να δημιουργηθεί επίσημη λίστα ειδών 
από το Υπουργείο

• Ο κ.  Παππούς  σημείωσε  ότι  η  λύση  θα  μπορούσε  να  προκύψει  από τον 
πάντρεμα της λύσης της ΔΥΠε Κρήτης (πραγματιστική) με το  GMDN και το 
κωδικολόγιο του ΕΚΕΒΥΛ (δομημένη ταξινόμηση)

• Ο κ Χριστοφίδης αναρωτήθηκε αν έχουνε έτσι καλύψει το σύνολο των ειδών 
προς προμήθεια

• Ο κ Δημητρακόπουλος σημείωσε ότι κατά την άποψη του το σύνολο των ειδών 
θα προκύψει από τη συσχέτιση των  GMDN και  EAN. Δεν είναι σαφές όμως 
πως θα επιβληθεί η όποια λύση στους προμηθευτές μερικοί εκ των οποίων 
διαθέτουν μεγάλη δύναμη στην αγορά.

• Με τη ανωτέρω προσέγγιση συμφώνησε και ο κ. Ποντίκης εκτιμώντας ότι η 
λύση θα είναι οριστική μόνο όταν οι εμπλεκόμενοι χρήστες θα μιλούν την ίδια 
γλώσσα.

• Ο κ. Σανίδας αναφέρθηκε στις κωδικοποιήσεις που χρησιμοποιούνται από το 
ΑΧΕΠΑ και το Ιπποκράτειο Θεσσαλονίκης

• Ο κ Κυρίτσης σημείωσε ότι ένα σύστημα ηλεκτρονικών προμηθειών θα πρέπει 
σταδιακά να οδηγήσει στη χρήση λιγότερων κωδικών ειδών.

• Ο  κ  Μαρνελάκης  σημείωσε  ότι  θα  πρέπει  να  υπάρχει  και  ένας  φορέας 
αρμόδιος και για να διαγράφει κωδικούς.

• Ο κ. Μαρινόπουλος είπε ότι είναι χρυσή ευκαιρία να ενσωματωθεί μια εφικτή 
λύση στο πλαίσιο των έργων των ΔΥΠε που είναι σε εξέλιξη.

• Ο  κ.  Πανταζής  σημείωσε  ότι  η  συντήρηση  κωδικοποιήσεων  θα  αποδώσει 
γρήγορα αποτελέσματα μόνο αν εκχωρηθεί σε ιδιώτες.

Συνοψίζοντας οι δύο rapporteurs, κ. Αγγελίδης και κ. Μπέρλερ σημείωσαν ότι:

1. Υπάρχουν στην Ελλάδα ορισμένα ικανοποιητικά best practices, όπως 
αυτό της ΔΥΠε Κρήτης

2. Είναι ευκαιρία να δομηθεί κάτι σωστό στο πλαίσιο των έργων ΟΠΣΥ 
των ΔΥΠε

3. Υπάρχει συγκροτημένη πρόταση από το ΕΚΕΒΥΛ

4. Υπάρχει υπό διαμόρφωση ένα νέο θεσμικό πλαίσιο
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5. Προτάθηκαν  νέες  καινοτόμες  απόψεις  περί  αξιοποίησης  των 
δυνάμεων του ιδιωτικού τομέα και της δημιουργία ΣΔΙΤ με θέμα τις 
ηλεκτρονικές προμήθειες

6. Η κωδικοποίηση GMDN σε συνδυασμό με το σύστημα EAN και με τις 
κωδικοποιήσεις  του  ΕΟΦ  και  CPV μπορούν  να  δώσουν  συνολική 
λύση ταξινόμησης ειδων

7. Πρέπει να διευθετηθεί το θέμα της αν-αντιστοιχίας κωδικών ειδών – 
προμηθευτών – κατασκευαστών

8. Θα πρέπει  να δημιουργηθεί  φορέας ή  να οριστεί  υπάρχον που θα 
συντηρεί  τις  κωδικοποιήσεις αυτές (τήρηση μητρώου προμηθευτών, 
προσθήκη ειδών αφαίρεση κωδικών, κλπ)

Με ιδιαίτερη εκτίμηση,

Οι Συντονιστές,

Οι Rapporteurs
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